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ARDU KOOLI HOOLEKOGU KORRALISE KOOSOLEKU PROTOKOLL 

 

 

 

Ardu                14.detsember 2022.a. nr.1-8/1 

 

Hoolekogu koosoleku alguse kellaaeg: 18.30 

Hoolekogu koosoleku lõpu kellaaeg: 20.30 

Hoolekogu koosoleku juhataja: Ardu Kooli direktor Ülle Pässa 

Hoolekogu koosoleku protokollija: Ardu Koolis sekretär Egle Tänav 

 

Ardu Kooli hoolekogu koosolekust osa võtnud ning koosolekult puudunud hoolekogu 

liikmete nimed ning koosolekule kutsutud isikute nimed koos ametinimetusega: 

Ees- ja perekonnanimi Märge osalemise või puudumise kohta kohta 

Aive Aun kohal (osales läbi Google Meet keskkonna) 

Rein Hordo puudu 

Elis Kannik kohal (osales läbi Google Meet keskkonna) 

Magnus Karu kohal 

Kadi Koppel kohal (osales läbi Google Meet keskkonna) 

Katrin Koronen kohal 

Merlin Leppik kohal 

Oksana Nikker kohal 

Matis Reimann puudu 

Riina Ridala kohal 

Annely Tisler puudu 

Ingrid Toomse kohal 

Egle Tänav kohal 

Maarja Udde kohal 

Livio Varik puudu 

Raimo Viilup kohal 

Koosolekule kutsutud isikute nimed koos ametinimetusega:  

Ees- ja perekonnanimi Ametinimetus Märge hääletuse teadlikkuse kohta 

Ülle Pässa  Ardu Kooli direktor kohal                        PGS § 73 lg 10 

 

Kinnitatud päevakord 

Hoolekogu kinnitas ühehäälselt koosoleku päevakorra järgmiselt: 

1. Hoolekogu liikmete koosseisust. 

2. Hoolekogu töökord. 

3. Hoolekogu esimehe, aseesimehe ning sekretäri ja protokollija valimine. 

4. Ardu Kooli (koolimaja ja lasteaiamaja) eelarve täimisest. 

5. Kohapeal algatatud teemad. 
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Koosoleku käik ja vastuvõetud otsused 

 

1. Hoolekogu liikmete koosseisust 

Direktor Ülle Pässa: Ardu Kooli hoolekogu koosseis on kinnitatud 4.oktoobril 2022 Kose 

Vallavalitsuse korraldusega nr 660: 

1.1 Rein Hordo – kooli toetava organisatsiooni esindaja; 

1.2 Annely Tisler – Kose Vallavolikogu esindaja; 

1.3 Elis Kannik – Ardu Kooli õpilasesinduse esindaja; 

1.4 Egle Tänav – kooli õpetajate esindaja 

1.5 Kadi Koppel – kooli õpetajate esindaja; 

1.6 Aive Aun – lasteaiaõpetajate esindaja; 

1.7 Maarja Udde – lasteaiaõpetajate esindaja; 

1.8 Oksana Nikker – lastevanemate esindaja; 

1.9 Merlin Leppik – lastevanemate esindaja; 

1.10 Livio Varik – lastevanemate esindaja; 

1.11 Raimo Viilup – lastevanemate esindaja; 

1.12 Ingrid Toomse – lastevanemate esindaja, vilistlaste esindaja; 

1.13 Riina Ridala – lastevanemate esindaja, vilistlaste esindaja; 

1.14 Magnus Karu – lastevanemate esindaja; 

1.15 Katrin Koronen – lastevanemate esindaja; 

1.16 Matis Reimann – lastevanemate esindaja. 

 

 

2. Hoolekogu töökord 

Direktor Ülle Pässa: Tutvustas Ardu Kooli hoolekogu liikmetele „Kose valla 

üldhariduskoolide hoolekogu moodustamise kord ja töökord“  § 11 hoolekogu ülesanded. 

 

 

3. Hoolekogu esimehe valimine 

Õiguslik alus: Kose Vallavalitsuse määrus nr 5 22.03.2021 „Kose valla üldhariduskoolide 

hoolekogu moodustamise kord ja töökord“ § 13 lg 1, mille kohaselt hoolekogu valib enda 

hulgast esimehe, aseesimehe ja sekretäri. 

Valitakse hoolekogule esimees. Esitati 1 kandidaat – Riina Ridala.  

Ettepanek pandi hääletusele. 

Ettepaneku poolt oli 12 hoolekogu liiget, vastu 0 ja erapooletuid 0 

Valitakse hoolekogule aseesimees. Esitati 1 kandidaat – Ingrid Toomse.  

Ettepanek pandi hääletusele. 

Ettepaneku poolt oli 12 hoolekogu liiget, vastu 0 ja erapooletuid 0 

Valitakse hoolekogule sekretär ja protokollija. Esitati 1 kandidaat – Egle Tänav.  

Ettepanek pandi hääletusele. 

Ettepaneku poolt oli 12 hoolekogu liiget, vastu 0 ja erapooletuid 0 

 

 

4. Ardu Kooli (koolimaja ja lasteaiamaja) eelarve täimisest 

Direktor Ülle Pässa: Tutvustas Ardu Kooli hoolekogu liikmetele Ardu Kooli koolmaja ja 

lasteaiamaja eelarve 2022 täitmisest. 
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5. Kohapeal algatatud teemad 

• Direktor: Me võimaldame lastel osaleda videotundides. Palume soovist teavitada 

klassijuhatajat esimesel võimalusel. Võib juhtuda olukordi, kus mõnel päeval 

aineõpetaja ei saa videotundi teha (tehnilised probleemid, tunnisisuks nt kontrolltöö 

vms). Laps videos ei pea oma nägu näitama, kuid peab olema valmis vastama 

õpetajale. 

• Ingrid Toomse: Jääpurikad kooli katusel. Mida teha kohe, et need oleks likvideeritud? 

Direktor vastab: Kuna koolimaja pööning pole veel soojustatud, siis need jääpurikad 

tekivad. Täna päeval (14.detsembril) käidi pööninguga tutvumas, et teha 

hinnapakkumine. Asjaga tegeleb Kose Vallavalitsus. Kuid võtan homme ühendust 

vallavalitsusega ja teavitan olukorrast. 

• Maarja Udde: Kooli tualettruumid haisevad. Lapsed keelduvad neid kasutamast, kuna 

on mustad. Kuidas olukorda lahendada? 

Direktor vastab: Koolimaja poolne koolitädi tuleb koolimajja kell 12.00. Võimla 

poolel on koolitädi alates hommikust. Jaanuarist vaatame üle töötajad, et ka 

koolipoolne koolitädi tuleks majja kell 10.00 

• Aive Aun: Kas on koolil teada, kuidas toimub uuest aastast lasteaiakoha maksumus? 

Direktor vastab: Hetkel ei oska seda kommenteerida, kuna koolile ei ole tulnud vallast 

veel ametlikku otsust. 

• Raimo Viilup: Lasteaia mängualale oleks vaja valgustus. 

Direktor vastab: Sellega tegeletakse ja valgustus tuleb lasteaia mänguväljakule. 

• Raimo Viilup: ELIISis lapse puudujaks märkimine. On määratud kindel kellaaeg, mis 

kellaks tuleb laps ELIISis puudujaks märkida. Kuid vanem ei tea täpselt ju ette, et laps 

haigeks jääb. 

Direktor vastab: Kui laps jääb haigeks, siis oleks hea, kui lapsevanem teavitab 

viivitamatult sellest lasteaeda. Seda võib teha igal ajal. Räägime lasteaia personaliga 

veelkord läbi puudumiste märkimise ning paneme otsuse ELIISi üles. 

• Ingrid Toomse: Toidunõude puhtusest. 

Direktor vastab: Räägin sööklaga. Nõusid peseb ja kuivatab nõudepesumasin. 

Selgitame probleemi olemust. 

Elis Kannik: Nõudel võib olla kuivanud nõudepesuvahendi triipe või masinpesust 

tulenevaid kulumisjägi. 

 

 

 

 

 


